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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 26 de novembre de 2009 Hora: 20,00

Lloc: saló de sessions de la casa consistorial.
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada,
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel Corredera
Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. LUCÍA MORENO CASTILLO
• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació. Assistix la Sra. interventora, Sra. Herminia Llop Gil.

Abans de començar el tractament dels assumptes inclosos en l'orde del dia, el
Sr. alcalde diu que, d'acord amb allò que s'ha acordat en Junta de Portaveus, es
llegirà una declaració institucional amb motiu del Dia Internacional contra la Violència
cap a les Dones.

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, regidora del Grup Socialista,  que dóna
lectura a la declaració següent:
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“La violència que s'exercix contra les dones sense dubte constituïx la
manifestació més greu de desequilibri en les relacions de poder encara existents
entre hòmens i dones, sent un obstacle al ple desenvolupament de la societat
democràtica, ja que atempta contra els drets i les llibertats fonamentals.

El dia 25 de novembre és el Dia Internacional contra la Violència cap a les
Dones. Va ser declarat en la primera Trobada feminista per a Amèrica Llatina i el
Carib, celebrat a Bogotà el 1981. Es va triar este dia per a commemorar el violent
assassinat de les germanes Mirabal, tres activistes polítiques assassinades el 25 de
novembre de 1960 a les mans de la policia secreta del dictador Rafael Trujillo en la
República Dominicana.

Va ser l'any 1999, a través de la Resolució 54/134, quan l'Assemblea General
de l'ONU el va declarar com a Dia Internacional per a l'Eliminació de la Violència
contra les Dones i va instar els governs, les organitzacions internacionals i les
organitzacions no governamentals a organitzar accions dirigides a sensibilitzar
l'opinió pública respecte del problema de la violència contra les dones.

La violència de gènere continua sent una amenaça quotidiana per a les vides i
el benestar de moltes dones. Es presenta de moltes diferents maneres: violència
domèstica en la intimitat de la llar (colps, abús sexual de les xiquetes, privació
d'aliments, violació per part del cònjuge, mutilació genital, etc.), violència  al lloc de
treball (assetjament sexual, discriminació en l'accés a l'ocupació i en els salaris
desiguals), violència en el sexisme publicitari, en el tràfic de dones, d'explotació
sexual, violència econòmica (“les més pobres entre els pobres”), violència cultural (el
33% de la població femenina mundial és analfabeta) i arriba fins la violència com a
arma de guerra en situacions bèl·liques, on es cometen violacions i altres formes
d'explotació sexual contra les dones. La violència de gènere no coneix cap límit.

Les dades han demostrat que estem davant d'un problema social de
dimensions terribles. Les dades a nivell mundial són aborronadores, una de cada tres
dones és colpejada, obligada a mantindre relacions sexuals o patix alguna altra
classe d'abús. No és suficient amb manifestacions el 25 de novembre, no hi ha prou
amb les declaracions públiques de rebuig, ni amb les crítiques....És necessari insistir
en la TOLERÀNCIA ZERO.

És cert que els canvis legislatius han donat pas a una major sensibilitat social;
però quedar-se en este estadi suposa abordar les conseqüències i no les causes,
tractar els símptomes i no anar al fons de la qüestió. Pensem que es tracta d'un
problema conjuntural. Sense un canvi estructural de profund calat i sense la
desaparició de l'estructura patriarcal que genera un desequilibri de poder entre
hòmens i dones. Necessitem un COMPROMÍS del conjunt de les forces polítiques i
socials per a abordar conjuntament l'eradicació de la violència de gènere. En temes
tan greus s'ha de deixar de costat l'afany de protagonisme, la immediatesa de les
respostes insuficients, i caminar sense renúncies, des de l'autoritat que atorga
treballar per a transformar.
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Tot l'anteriorment exposat fa precís que l'administració es dote de recursos

humans i econòmics i que els ajuntaments també ho facen per a portar endavant
actuacions contra la violència de gènere.

De la mateixa manera és necessari reclamar una coordinació interinstitucional
entre els departaments de les institucions de Benestar Social, des dels ajuntaments,
la policia local, la guàrdia civil, les oficines per a les víctimes, les associacions i els
diferents col·lectius implicats amb l'objectiu de compartir la informació i fer-ne un
seguiment efectiu.

És necessari reconéixer la dona maltractada com la verdadera víctima, que se
la reforce i se li done suport, que se la informe per a enfortir-la emocionalment,
perquè puga reconéixer la situació i siga capaç de dir NO, perquè puga fer front al
maltractament, que no siga castigada, que es veja obligada a renunciar a sa casa i al
seu entorn, i que s'evite la seua culpabilització.

Que siga el maltractat el que es veja obligat a prendre les mesures
necessàries per a superar la situació, que se li reeduque i que se li incloga en els
programes de readaptació social. L'estratègia antiviolència de gènere ha de fer més
visible l'agressor i la seua violència.

Enguany, i amb especial atenció al moviment feminista, volem des d'este
Ajuntament aportar suport a la seua reivindicació “EL MASCLISME MATA”.

Que els hòmens isquen del seu aïllament, trenquen el seu silenci, participen
activament en la lluita contra la violència masculina, contra les dones en el públic i en
allò que s'ha privat, denuncien, convencen altres barons, qüestionen els seus hàbits
masclistes, no siguen còmplices de les violències d'altres barons, recolzen les dones,
parlen amb els qui exercixen (fins i tot un mateix) les mil i una formes de violència,
abusos i maltractaments i no les permeten.

És de justícia i moltes dones ho estan esperant.

NO MÉS VIOLÈNCIA CAP A LES DONES”.

A continuació, es guarda un minut de silenci en record de les víctimes de la
violència de gènere.

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ÉS EL CAS, DELS ESBORRANYS  DE LES
ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS
DIES 29 D'OCTUBRE I 13 DE NOVEMBRE DE 2009.

De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la
Presidència a consideració de la corporació els esborranys de les sessions
celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 29 d'octubre i 13 de novembre de 2009,
que ha sigut remeses als portaveus o representants dels grups polítics, segons
disposa l'article 80.2 de l'esmentat text legal.
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Pren la paraula el  Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV i
proposa les següents correccions respecte de l'acta de 29 d'octubre de 2009: en la
pàgina 16, últim paràgraf substituir  “tapar” l'edifici per “tapiar”; en la pàgina 17,
paràgraf segon, “... continua dient que desitjaria que es recuperara la memòria
històrica de la gent major”,  afegir:  “relacionada amb el Pou del Quint i la zona i que
forme part de la memòria històrica de l'horta en el futur Museu etnològic”;  en la
pàgina 23 que es parla de la revisió de la liquidació de LUBASA,  afegir  un paràgraf
que diga:: “per això, demana al portaveu del Grup Popular  que siga valent i cree una
comissió mixta de tècnics i polítics, inclosa l'oposició,  per a la revisió de la liquidació
de LUBASA, així com la convocatòria d'una consulta popular sobre si ha de vendre o
no el subsòl de Mislata.”

Finalment, el Sr. García de la Mota demana que s'incloga en l'acta, en la seua
pàgina 33, que va sol·licitar que es fera constar que a les zero hores el Ple va haver
de donar-se per conclòs segons establix el ROM, així com que entenia que la decisió
d'Alcaldia de suspendre el Ple per 45 minuts era una arbitrarietat injusta i
desproporcionada i va demanar un informe del Sr. secretari respecte d’estes
qüestions.

El Sr. secretari informa que les manifestacions que el Sr. García de la Mota
fera en el descans no formen part de l'acta i no poden s’hi poden incorporar, encara
que puguen incloure's en l'acta de la present sessió.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent, portaveu del grup socialista i diu
que li agradaria que costara en acta que el Ple es va reprendre alguns minuts
després  de l'hora que hauria d'haver acabat.

Respecte de l'acta del 13 de novembre sol·licita la literalitat de la seua
intervenció en la sessió abans d'iniciar-se el debat del primer punt de l'orde del dia.

El Sr. secretari explica que en l'acta es reflectix la interrupció que es va produir
tal com va ser i no es pot afirmar que faltaren diversos minuts atés que no hi ha un
cronòmetre pel qual es poguera acreditar.

Respecte de l'acta de la sessió de 13 de novembre, aclarix que és el Ple
l'òrgan a què li correspon aprovar l'acta com està o aprovar la seua correcció i
incloure la literalitat de la intervenció, i en este cas haurà de deixar-se sobre la Mesa.

El Sr. García Aleixandre, portaveu del Grup Popular afirma que en l'acta de 13
de novembre està perfectament redactat el que va passar i no troba a faltar
absolutament res.

Se sotmet al Ple l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada el dia 29
d'octubre, amb les correccions proposades pel Sr. García de la Mota, que és
aprovada per vint vots a favor (Grup Popular i Grup Socialista) i un vot en contra
(Grup Mixt-EUPV).
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A continuació, se sotmet al Ple l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada el

dia 13 de novembre que s’aprova per dotze vots a favor (Grup Popular i Grup Mixt-
EUPV) i nou en contra (Grup Socialista).

2. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE 2008.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió d'Hisenda i Especial de Comptes
favorables a l'aprovació del Compte General de l'exercici 2008.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que en el Compte General es
reunixen les dades necessàries per a fer la fotografia de la situació
economicofinancera de l'Ajuntament i, en este sentit, considera que el més greu que
se n’aprecia és que Alcaldia qüestiona el treball d'Intervenció i el dia 18 de desembre
remet una carta al dit departament en què diu, entre altres coses, que no compartix
els percentatges de “deute viu” que indica per als anys 2009 i 2010, ja que afirma
que sobrepassen el límit que permet la Llei, afegint un “afegiment” en què diu que no
entén quins motius han portat a Intervenció a canviar els criteris de càlcul, perquè ha
pogut portar a prendre decisions errònies en funció dels indicadors facilitats.

Considera el Sr. García de la Mota que Intervenció dóna les dades que té i les
decisions les adopten els polítics i per això no entén de què acusa este departament,
més quan l'any 2003 va ser l'equip de govern qui va canviar els criteris.

De l'informe 876 d'Intervenció destaca en primer lloc que diga que les
amortitzacions s'han calculat igual que en l'exercici anterior en no existir un inventari
de béns actualitzat.

Prosseguix mencionant alguns epígrafs com el dels aparcaments del carrer
Sta. Cecilia en què es diu que s'ha procedit a la rescissió de la concessió als deutors
i assenyala que l'Ajuntament, com a copropietari, està descuidant la gestió que es
realitza en el dit aparcament.

Assenyala que en la Memòria es diu que l'Ajuntament posseïx el 100% de
NEMASA i en l'informe que és una empresa que es dedica a la neteja de la xarxa
viària i al manteniment de zones enjardinades quan, com ha indicat en alguna
comissió, l'empresa pareix haver canviat d'activitat i haver entrat en competència
amb l'empresa privada, per la qual cosa s'hauria d'explicar quin és este canvi i en
quin Ple s'ha aprovat.

Respecte de l'apartat d'ingressos, destaca que en el cas de la liquidació de
concessió de l'aigua potable i ingressos per cànon d'este servici, dels 10.800.000€
que seria la quantitat a cobrar en vint-i-cinc anys l'equip de govern ja ha gastat
aproximadament la mitat i açò, diu, en comptabilitat s’anomena  “miratge comptable”.

En relació amb l'apartat de provisions, afig, es diu que en este exercici no s'ha
realitzat cap provisió per a grans reparacions, considerant que és una falta de
responsabilitat no contemplar-les, atés que no se sap què pot passar i és necessari
tindre un romanent que cobrisca les possibles incidències.
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Prosseguix dient que la Memòria assenyala que no s'ha pogut determinar
l'import dels béns que conformen el patrimoni públic del sòl i, afig, fa alguns dies
s'aprovava la desafectació del subsòl. Pregunta com pot fer-se si s'ignora quin sòl es
té.

Entrant en els indicadors financers, diu, li agradaria que s'incloguera una
xicoteta orientació tècnica que facilitara la interpretació i, respecte de la liquiditat
immediata,  assenyala que Tresoreria només disposa d'un 47% dels seus fons per a
pagar els creditors. Quant a la solvència a curt termini, la Tresoreria Municipal
disposa d'un 68% per a pagar els creditors, per la qual cosa si es cobra tot el que
s'ha de cobrar, encara es deixaria un 32% dels creditors sense pagar.

Continua mencionant que l'endeutament total per habitant, que és el passiu
exigible dividit entre el nombre d'habitants, ascendia, a data 31 de desembre, a
368,23€ per habitant i açò suposa que des que governa el PP a Mislata
l'endeutament ha crescut un 70%.

Afirma que l'execució del pressupost de gastos, que mesura l'eficiència de la
gestió de l'equip de govern en matèria econòmica, és de 75,27%, xifra que resulta
enganyosa i que suposa un suspens i no un aprovat, perquè dels anys que porta
governant el grup popular, només l'any 2006 haguera aprovat, atés que es va
aconseguir un grau d'execució del 86,63%.

Quant a pagaments i cobraments, diu que els nombres són acceptables
encara que es dispara el gasto per habitant, que ascendix a 741,77€, mentres que
qualifica la inversió per habitant d’“acordió”, ja que s'obri i es tanca contínuament
però no de forma harmònica.

Respecte de l'esforç inversor del conjunt del gasto diu que només un 11,73%
ho ha sigut en inversions i transferències de capital i la resta ha sigut gasto corrent,
afegint que des de l'any 2002 l'esforç inversor ha anat disminuint i ha passat del 20,8
a 11,73%.

Per part del grup socialista pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i manifesta
que el seu grup desitja felicitar el departament d'Intervenció per considerar que ha de
ser complicat treballar amb el Grup Popular de Mislata, que fa cas dels tècnics quan
els interessa i obvien els informes si no és així, com en este cas que qüestionen el
servici d'Intervenció.

Sobre el compte general de 2008 manifesta que l'equip de govern del Partit
Popular està portant la ciutat de Mislata al caos perquè gasten sense control a pesar
d'ingressar desorbitadament per l'augment d'impostos als ciutadans.

Continua dient que este compte demostra la situació econòmica i financera de
l'Ajuntament i la pèssima gestió de l'equip de govern que ha suposat la pujada de
l'IBI, de la taxa de clavegueram, de l'aigua i, ara, el TAME, que és la nova taxa de
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fem  que han colat en el rebut de l'aigua. Totes estes pujades, diu, no repercutixen
en el benestar dels ciutadans.

Afirma que han hagut d'aprovar cinc plans de sanejament per a atallar el
balafiament i, a pesar dels informes d'Intervenció, fan cas omís i continuen
malgastant els diners públics, com es demostra per la destitució fa pocs mesos del
regidor d'Hisenda.

Critica que durant 2008 l'equip de govern no sols ha gastat el que no es té
sinó que ha dilapidat també ingressos futurs dels pròxims vint-i-cinc anys per un
ingrés de 5.270.000€ del servici d'abastiment d'aigua. Pregunta en què s'han gastat
els més de nou-cents milions de pessetes que van ingressar per la gestió del servici
públic d'abastiment i què han creat amb eixos diners i es respon que res, ja que
només ha servit per a tapar el forat econòmic i el caos financer d'este Ajuntament.

Afirma que encara serà més difícil explicar el compte de l'any 2009 i moltes
coses com per què a una empresa se li donen cinc milions d'euros per a atallar les
conseqüències de l'erràtica política d'aparcaments de l'equip de govern, afegint que
hauran d'explicar als ciutadans si es gasten els diners a pagar a empreses privades
més de la que toca o a pagar els interessos  que generen unes factures de creditors
a qui no paguen en el seu moment. Diu que en estos moments no es fien de
l'Ajuntament ni dels ciutadans, ni dels bancs ni dels proveïdors, atés que l'equip de
govern ho ha convertit en un “gran morós”, amb grans problemes econòmics, amb un
gran endeutament i amb els impostos més alts de la província.

Finalitza dient que, segons dades d'Intervenció, si no hagueren ingressat el
cànon mencionat en el compte general del 2008 tindrien un dèficit de més de tres
milions d'euros, i afig que la pressió fiscal ha augmentat més del 15% des de l'any
passat, i en el període entre 2004-2008, ha augmentat més del 50% mentres que la
inversió ha caigut en més del 10% i l'esforç inversor cau a la mitat entre el 2002 al
2008, situant-se només en un 11,73%; mentres que l'endeutament en poc més de
cinc anys ha augmentat en un 70%, situant-se en més de trenta milions d'euros, la
qual cosa supera el límit permés. Tot això demostra que l'equip de govern no té cap
projecte de futur per a Mislata,  per la qual cosa el grup socialista votarà en contra de
la seua gestió.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, del grup popular, i explica que es
porta a aprovació pel Ple el compte general de 2008, la liquidació del qual es va fer
en el mes de març, perquè és un requisit legal que després de la seua publicació es
porte al Ple per a la seua aprovació definitiva.

El compte general, diu, va acompanyada d'una memòria molt completa amb
dades exhaustives per part del departament d'Intervenció, per la qual cosa, diu,
coincidix amb la felicitació al dit departament pel seu treball. Afig que l'informe
d'Intervenció no reflectix res de la caòtica situació que ha expressat el Sr. Fernández
Bielsa.
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Prosseguix dient que l'informe d'Intervenció fa referència a tres dades: en

primer lloc, al tema dels aparcaments de Sta. Cecilia, que en la modalitat B suposa
un procediment que no és ràpid ja que suposa una demora en no produir-se
mensualment sinó quan s'acumulen unes quantes places, com diuen els
departaments de Contractació i Patrimoni.

En l'informe citat, continua, també es parla d'un desquadre d'un cèntim en una
liquidació i també com es corregix, que és dins de l'apartat 20 i en els romanents de
liquidació de l'any 2008.

Continua dient que també es fa referència a l'informe tècnic de comptabilitat
de 2008, en què no estan els inventaris actualitzats com ha passat de forma
reiterada, perquè és un dels temes que queda pendent i instarà perquè se solucione
encara que, diu, no és tan greu perquè hi ha un inventari comptable del que s'ha fet
el seguiment fins a l'any 2006,  i l'inventari exhaustiu i detallat és el que no s'ha
actualitzat des de l'any 2002.

Afirma que hi ha temes interessants a comentar, com per exemple
l'endeutament per habitant, que és cert que és quelcom inferior al de l'any 2007 però
té un reflex en la inversió per habitant, que en este moment és molt important, podent
comprovar-se que amb un major esforç inversor no hi ha un major endeutament per
habitant.

Considera certa l'afirmació del Sr. García de la Mota en el sentit que este
municipi no té capacitat de generar riquesa perquè no té un polígon industrial ni
altres ingressos que no siguen els impostos directes i indirectes que els ciutadans
aporten. Afig que l'any 2008 hi ha hagut menys ingressos i han sigut inferiors les
transferències de l'Estat, i l'any 2009 no creu que siga millor. Amb estos ingressos
reduïts, diu, és necessari fer-se càrrec de tot el gasto per habitant i de cobrir la
demanda social, que és el compromís de l'equip de govern i que ha suposat
incrementar el gasto social en un important percentatge.

Prosseguix dient que esta situació res té a veure amb la descrita pel Sr.
Fernández Bielsa, qui ha afirmat que s'han lapidat els diners i ha preguntat què s'ha
fet amb l'ingrés extraordinari d'aigües i del cànon de sanejament, quan ha de saber
que en la part que correspon a inversió està destinat a quelcom concret que és la
renovació de la xarxa d'aigües i de clavegueram.

Finalitza dient  que la ciutat,  abans d'entrar a governar l'actual equip, era
deficitària en quasi tot tipus d'infraestructures i dotacions socials, i pregunta al Sr.
Ferández Bielsa en quin informe d'intervenció es diu que hagen lapidat els diners i en
quin informe es diu que es porten cinc plans de sanejament perquè, afig, pareix
confondre modificació de crèdits amb pla de sanejament.

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que amb les
dades que facilita Intervenció es pot fer una lectura política i això significa que és
necessari gestionar bé i buscar alternatives.
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Considera que hi ha tres ràtios en què la intervenció política és mínima i que

són les que estan funcionant millor: el període mitjà de pagament, que és acceptable,
la realització dels cobraments, que està en el 93,74%, i els períodes mitjans de
cobrament, que també està en un barem acceptable, de 33,5 dies.

És important, diu, parlar de l'execució del pressupost, 76,95% que considera
un valor baix que significa que quan l'equip de govern fa el pressupost no afina bé.

Prosseguix afirmant que la pressió fiscal s'ha incrementat, i així, l'any 2008 el
44,72% dels ingressos són de caràcter tributari, mentres que en el 2007 ho eren un
35,86%, la qual cosa suposa un increment en un any del 8,86% i açò, afig, en un
moment en què s'estan tancant negocis i es té una taxa de desocupació del 22% i
moltes famílies viuen amb prestacions mínimes, per la qual cosa seria necessari una
bona gestió en compte d'acudir al màxim fàcil, que és pujar la pressió fiscal.

En este sentit, continua, des que el Grup Popular va presentar la moció de
censura fins a hui, la pressió fiscal s'ha incrementat en un 73,42%, perquè en este
moment és de 345,09 euros per habitant, mentre que l'any 2001 era de 253.

Continua dient que s'ha dit que hi ha més servicis, però la gent no pareix
satisfeta amb els que es donen en relació amb els pagaments que fan en taxes i
impostos, perquè amb el que ací es paga en altres pobles estan molt millor i tenen
més servicis.

En relació amb el superàvit o dèficit per habitant diu que des que governa el
PP el superàvit mitjà per habitant ha descendit en un 37,43%.

Afig que el romanent de Tresoreria, que ha fet necessari un Pla de
Sanejament, és el que ha patit més alteracions en els últims anys.

Finalitza reiterant que és necessari fer una anàlisi política i votarà en contra
per considerar que la gestió política dels pressupostos realitzada per l'equip de
govern no és la més adequada.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i repetix que l'equip de govern gastà
els 5.270.000€ que es van rebre pel cànon de sanejament a tapar el seu balafiament
i afirma que quan es porte el compte de l'any 2009 els resultats seran pitjors i el
dèficit serà molt major.

Prosseguix dient que el Grup Popular ha portat a Ple cinc modificacions del
Pla de Sanejament i una sexta que no es va arribar a tractar pels errors que
contenia, la qual cosa va donar origen a què s'alçara la sessió en cinc minuts.

Afirma que la situació econòmica de l'Ajuntament és caòtica i açò es demostra
amb dades del compte general que són demolidors, com que la pressió fiscal per
habitant a Mislata passe 244 euros per habitant l'any 2002 a 346 euros en el 2008, la
qual cosa suposa un 50% més; l'endeutament passa de 191 euros per habitant en el
2002, a 368, en el 2008; l'IBI ha augmentat en dos anys més del cinquanta per cent;
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colen una nova taxa de fem en el rebut de l'aigua; l'esforç inversor passa del 20% en
el 2002, a l'11% en el 2008; la inversió per habitant comparant els dits anys passa de
95,06 euros per habitant a  87,02 i la inversió total passa de 3.989.000 euros a
3,806.000 euros.

Finalitza dient que l'equip de govern ha de pensar més en el futur d'esta ciutat
i no a gastar els ingressos de 25 anys de l'Ajuntament pel que, afig, el Grup
Socialista votarà en contra, no de l'informe d'Intervenció, que mostra la situació
financera, sinó en contra de la gestió de balafiament i malbaratament permanent del
Grup Popular.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreres i diu que no s'ha afegit res al discurs
anterior i el Sr. Fernández Bielsa ha fet la mateixa descripció caòtica  d'una situació
irreal que no és la que viu este Ajuntament, per la qual cosa no té res a contestar.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que els números són patits i
cada u s'acull a les dades que més li interessen per a intentar minar l'adversari
polític, afegint que es vol fer la impressió que des que governa el grup popular en
esta ciutat tot ha sigut balafiament, no hi ha hagut inversió, etc. Però, diu, compta
amb les mateixes dades i, per exemple, en els anys 97,98 i 99, en què governava el
Partit Socialista, la inversió màxima per habitant a qui es va arribar l'any 99 va ser de
65,43 euros per habitant, mentres que l'any 2008, està en 87€.

Continua dient que hi ha qüestions que convé que queden clares, com la
mencionada sobre l'execució d'inversió, que s'ha dit no arriba a l'aprovat i que, no
obstant això, considera que se'ls hauria de felicitar perquè si a 31 de desembre està
executat el 75% significa que s'hauran fet les adjudicacions fins al cent per cent
encara que no s'hagen acabat d'executar.

Una altra qüestió, diu, és la mencionada pel portaveu d'EU en relació amb que
el termini de pagament mitjà és de 39,65 dies que significa que s'està pagant, al
contrari del que ha manifestat el Sr. Fernández Bielsa, com també és fals allò que
s'ha afirmat sobre que els bancs no presten diners perquè desconfien de
l'Ajuntament, quan sap que ja hi ha ofertes d'entitats financeres que superen els
dotze milions d'euros  per a tots els compromisos que té, com la finalització de les
obres de Músic Ibars i el pagament ajornat a LUBASA.

Per això, diu, l'oposició votarà en contra de la gestió i està complaent amb els
informes d'Intervenció, afegint que el Grup Popular també ho està, perquè si ha
aprofundit o ha posat algun inconvenient és degut a tres qüestions que ja han sigut
explicades anteriorment per la Sra. Rodrigo Carreras i cosa diferent són les
interpretacions polítiques que hagen volgut fer al compte.

Conclòs el debat, se sotmet l'assumpte a votació, i el Ple de l'Ajuntament, per
onze vots a favor (Grup Popular) i deu vots en contra (Grup Socialista i Grup Mixt-
EUPV), va adoptar l'acord següent:

Vist l'expedient d'aprovació del Compte general de 2008.
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Resultant que en data 2 d'octubre del 2009 es va emetre dictamen favorable
per la Comissió d'Hisenda i Especial de Comptes.

Resultant que es va exposar al públic l'expedient per mitjà d'anunci publicat en
el BOP de data 16 d'octubre del 2009, sense que s'hagen presentat reclamacions en
el termini concedit a este efecte.

Vist l'informe d'Intervenció Municipal de data 11 de setembre del 2009.

S'acorda:

Aprovar el Compte general de l'exercici 2008.

3. APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DE
SEGURETAT I SALUT LABORAL.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social favorable a l'aprovació inicial de la modificació del Reglament de
Seguretat i Salut Laboral, així com de la presentació de dos esmenes per part
d'Esquerra Unida i de la ponència de Personal.

Intervé el Sr. García de la Mota per a exposar l'esmena presentada per EUPV,
i diu que esta és conseqüència dels dubtes que van sorgir en la comissió d'Interior i
que van ser traslladades als sindicats que, després de revisar el Reglament, van
comprovar que hi havia una part de la redacció que no s'ajustava i van sol·licitar per
escrit la convocatòria urgent de la Mesa de Negociació, a fi d'aprovar una esmena
que havien redactat.

Aclarix que davant de la pressa de temps va passar per escrit l'esmena a fi
que es modificara en la present sessió plenari; posteriorment, afig, el ponent de
personal ha aconseguit reunir els sindicats en la Taula, debatre l'esmena, acceptar la
proposta i fer una matisació que s'inclou en l'esmena presentada per la ponència de
Personal, que suposava eliminar de l'última línia la referència al personal de
confiança i afegir dos línies que parlaren exclusivament d'eixe tema.

Considera que l'esmena juntament amb la modificació seria la que en conjunt
s'hauria de votar per a aprovar el Reglament.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez per a explicar l'esmena presentada pel
Grup Popular, i afirma que és de caràcter tècnic, incorporant la presentada pel Sr.
García de la Mota amb una modificació que es va arreplegar en la Mesa General de
Negociació, per la qual cosa considera que no és una qüestió de debat sinó que es
pretén incorporar-les per a millorar el Reglament.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que en poques situacions es pot
parlar de les qüestions que afecten els treballadors i treballadores, sent Esquerra
Unida una organització  que està totalment implicada amb la classe treballadora. Afig



                  Secretaría                                            12
que actualment es travessa un moment en què creix la desocupació, augmenta la
incertesa laboral i es comença a témer per la qüestió de les pensions, la qual cosa fa
necessari abaixar al terreny concret, sent la funció dels sindicats aconseguir els
majors èxits no sols econòmics sinó també socials.

Per això, diu, caldrà felicitar-se per haver arribat a un acord, perquè no sempre
en este Ajuntament la relació entre l'equip de govern i els sindicats ha sigut la millor, i
per això expressa el seu desig que, a partir d'este moment, es comence a negociar i
a arribar a acords amb els sindicats.

Finalitza dient que en este punt estan tots d'acord perquè es tracta que hi ha
un Reglament, un acord amb els sindicats i unes modificacions que arrepleguen una
reivindicació d'Esquerra Unida i, per tot això, votarà a favor d'esta modificació.

El Sr. Merenciano Benavent anuncia el vot favorable del Grup Socialista.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu que la millora de prestacions socials
va ser iniciativa de l'equip de govern i arreplega aspectes com naixement de fill,
pagament de guarderies, ajudes per minusvalidesa i posar un poc d'orde en el tema
d'ajudes i prestacions sanitàries.

Intervé la Sra. interventora per a deixar constància de la necessitat que es
complisca el principi de cobertura pressupostària, que és un principi general de la
negociació col·lectiva, tant que cauria en la nul·litat si no existira, afig que
anteriorment no es va preveure una quantitat econòmica en l'acord que es referia al
que s'anava a executar a càrrec d'este Reglament de Salut Laboral, si bé es va
consignar en el pressupost una quantitat de 79.000€ que no eren expressament per
a este conveni perquè calia executar el que no corresponia a la seua entrada en
vigor.

Afig que quan es proposa una modificació d'un Reglament ha d'estar
quantificada i prevista la seua dotació i s'ha fet al revés, primer es va negociar i
després es va dotar, sense considerar les ajudes que ja s'estaven executant basant-
se en un Reglament anterior en vigor.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres va
adoptar el següent acord.

Vist l'expedient que es tramita sobre modificació del Reglament de Seguretat i
Salut Laboral.

Vistos els informes d'Intervenció, de dates 30 de setembre i 11 de novembre
del 2009.

Vistos l'informe del Cap del Servici de Règim Interior,  de data 29 d'octubre del
2009.

S'acorda
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Primer: Aprovar inicialment la modificació del Reglament de Seguretat i Salut
Laboral, incorporant al seu text l'esmena de modificació de l'article 12, relatiu a
ajudes socials.

“SECCIÓ II: AJUDES SOCIALS

Article 12: AJUDES SOCIALS

Les subvencions sanitàries ho són en concepte d'ajuda econòmica per a
aquells conceptes que a continuació es relacionen, que ja hagen sigut prescrites
fefaentment per personal mèdic facultatiu.

Es beneficiaran exclusivament de les subvencions sanitàries, els empleats
públics de l'Ajuntament i els familiars a càrrec seu que convisquen en el seu domicili
(en cas de discrepància esta es dilucidarà aplicant els criteris per a la inclusió de
familiars a l'efecte de declaració de IRPF al Ministeri d'Hisenda (quant a fills, majors
a càrrec, etc.,). Quedaran exclòs d’elles, el personal funcionari interí, eventual o de
confiança i el laboral temporal, a excepció d'aquells llocs que en els últims cinc anys
hagen completat un any de prestació de servicis per a l'Ajuntament de Mislata, i que
en la data de la sol·licitud, tinguen un contracte o nomenament interí en vigor de 3
mesos o més. Per al personal eventual o de confiança s'exigirà en el moment de la
data de la sol·licitud que estiga prestant servicis ininterrompudament els tres mesos
anteriors.

Per a la percepció d'estes ajudes serà necessari aportar a la sol·licitud
l'original o fotocòpia compulsada de la prescripció mèdica en els casos que es
requerisca, així com l'original o fotocòpia compulsada de la factura i justificació de
pagament. La dita sol·licitud no podrà presentar-se una vegada transcorreguts tres
mesos des de la data de la prescripció facultativa i/o del justificant de pagament.

La totalitat de les prestacions seran augmentades cada any en el percentatge
fixat en la Llei de Pressupostos de l'Estat per a increment de les retribucions dels
funcionaris.

Queden inclosos els jubilats d'este Ajuntament.”

Article 13: AJUDES SANITÀRIES I ALTRES

A) Ajudes en odontologia:

• Extracció dental ………………………………  36 €

• Empastats ……………………………………....  50, amb límit 300 €/any.

• Reposició de peces:

• Aparell complet superior/inferior … 250 €, amb límit de 500 €/any.
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• Boca completa ……..………………....... 500 €

• Peça reposada ……….……..................... 100 €, amb límit de 500 €/any

• Les corones dentals, fundes i ponts es consideraran als efectes, com si
de reposició de peces es tractara. Els implantes s'inclouran en este
apartat.

• No es tornarà a concedir ajuda pels aparells complets superior/inferior,
així com per boca completa i per corones dentals, fundes, ponts i
implantes ja subvencionats, fins que no hagen transcorregut almenys
cinc anys de l'última prestació.

• Ortodòncia i/o Periodòncia …................ 50% de l'import total, amb límit
500€/any.

• Desvitalització (per peça dental) ….…. 30 €, amb límit 300 €/any.

• Tartrectomia (neteja bucal) ………… 15 €, amb un màxim de 2 a l'any.

• Tenint en compte l'extensa terminologia emprada hui en dia pels metges
estomatòlegs i per les clíniques dentals, les sol·licituds d'ajuda no
arreplegades expressament ací, seran analitzades pel Comité de Seguretat i
Salut Laboral, qui decidirà la procedència o no de la prestació. Si bé l'import
de l'ajuda no podrà superar els 500 euros.

B) Ajudes en oftalmologia:

• Ulleres normals  ....................................... 108,00 €
• Ulleres bifocals o progressives .................. 145,00 €
• Montura d'ulleres ...................................... 30,00 €
• Renovació de vidres normals ............ 87,00 €
• Renovació  de  vidres  bifocals o  pro-

100,00 €     gresivos ................................................
• 108,00 € Lentilles ....................................................

30 % de l'import fins a un• Ulleres –Audiòfon ........................................
màxim de 500 €

La montura únicament s'abonarà transcorreguts tres anys des de l'última
petició. La renovació de vidres, o lentilles s'abonarà transcorreguts tres anys des de
l'última petició, i la renovació de lentilles s'abonarà transcorregut un any des de
l'última petició, llevat que s'acredite variació en la graduació o que la necessitat té
com fet causant un accident laboral, que haurà d'acreditar-se a través del part mèdic
(amb baixa o sense) expedit per la Mútua d'Accidents concertada; en este últim cas,
s'abonarà l'import total de la factura.

També se subvencionaran les operacions de la vista, una operació per cada
ull, per un import no superior al 30% de la factura amb un límit de 500 € per ull.

C) Ajudes per a pròtesis auditives
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S'abonarà totes aquelles que es prescriguen facultativament, amb els límits
següents:
• Audiòfon ........................... 30 % de l'import total, amb límit de 350 €
• Fonació  50 % de l'import total, amb límit de 350 €
• Taps protectors d'oïdes .. 10 €

No es podrà sol·licitar la dita prestació fins transcorreguts tres anys des de
l'última concessió.

D) Pròtesis quirúrgiques.
• Fixes. S'abonaran en tot cas, amb l'acord previ del Comité de Seguretat i Salut

Laboral que en este cas acordarà les quanties a abonar.
• Ortopèdiques: S'abonaran els límits següents:
− Plantilles ....................    60 €
− Calçat i plantilles ...  120 €
− Resta .........................  350 €
• Cotxes i cadires: S'abonaran sempre que el procés siga irreversible, fins a un límit

de 600 €.
• Lloguers en cas de provisionalitat. En tots aquells supòsits en què existisca

possibilitat de recuperació s'abonarà el lloguer, fins a un màxim de 30 € mensuals
i 12 mensualitats.

 Per a calçat i plantilles s'estima la duració d'un any, excepte aquells casos
especials que s'informen favorablement pel Comité de Seguretat i Salut. S'exigix
prescripció facultativa.

2. AJUDA PER A GUARDA I CUSTÒDIA DE MENORS

Fins que s'instaure per part de la corporació una Guarderia Municipal o bé fins
que es creen guarderies gratuïtes pels servicis educatius de la Conselleria, la
corporació concedirà, en concepte d'ajuda, a tot el personal amb fills/es en edat
compresa entre els 4 mesos i els 3 anys, la quantitat de 40 €/mes, per cada fill en
eixa situació.

La dita ajuda, haurà de sol·licitar-se en el termini màxim de quatre mesos a
comptar del naixement del fill o des de la resolució judicial d'adopció o acolliment; en
cas contrari, l'ajuda comprendrà des de la data de petició, sense que la mateixa puga
tindre efectes retroactius.

Si concorre en ambdós progenitors la condició d'empleat/a municipal, només
es meritarà una subvenció.

Per a la concessió d'esta ajuda, serà imprescindible justificar documentalment
la inscripció del fill/a a la Guarderia. Trimestralment l'empleat haurà d'acreditar
davant del Departament de Personal el pagament de les mensualitats corresponents.
En el cas que no s'acredite la justificació se suspendrà l'ajuda automàticament. Esta
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ajuda tindrà caràcter continuat fins que el fill complisca l'edat d'iniciar del 1r curs del
2n cicle d'educació infantil (curs de 3 a 4 anys).

3. BESTRETES REINTEGRABLES

La corporació habilitarà una partida pressupostària destinada a bestretes de
nòmina dels/les empleats/es públics/es.

El personal funcionari de carrera o laboral fix tindrà dret a sol·licitar un bestreta
sempre que esta quantitat no excedisca de 2.000 € sense justificar o fins a 3.000 €
justificats per motius d'especial necessitat, que serà valorada pel Comité de
Seguretat i Salut Laboral. En els casos de tractaments mèdics d'alt cost i que així
siguen justificats, previ estudi i vistiplau per part del Comité, la bestreta podrà ser de
fins a 6.000 €. Les dites quantitats hauran de ser reintegrades pel treballador en un
termini de fins a 18 mesos, en el primer cas, de fins a 24 mesos en el segon i de fins
a 48 mesos en el tercer supòsit. Estes seran tornades en quantitats mensuals iguals i
sense interessos ni gastos de cap tipus. No es podrà concedir en el cas que
l'empleat públic estiga procedint a la devolució d'un altra bestreta reintegrable.

El Comité de Seguretat i Salut Laboral valorarà en cada cas els criteris a
aplicar i sempre tenint en compte que la seua adjudicació serà rotatòria i dins d'estes
les condicions peremptòries tindran preferència, d'acord amb el grup a què es
pertanga, sent estos en orde ascendent de grups i tenint en compte les famílies
nombroses o monoparentals.

Les sol·licituds de bestreta per personal pròxim a jubilar-se s'analitzaran i es
concedirà una quantia d'acord amb els teòrics terminis de reintegrament que es
puguen donar.

4. SUBVENCIONS:

A) Per natalitat o adopció

L'Ajuntament abonarà per este concepte les quantitats següents:
Natalitat o adopció: 300 € per fill/a. Si concorre en ambdós progenitors la

condició d'empleat/a municipal, només es meritarà una subvenció.
Les subvencions previstes en este article hauran de sol·licitar-se en el termini

màxim de 3 mesos des del fet causant, havent d'aportar-se a este efecte
documentació acreditativa del fet, o fotocòpia compulsada de la dita documentació.
Transcorregut el dit termini, quedarà caducat el dret.

B) Per minusvalideses
L'Ajuntament de Mislata abonarà a aquells funcionaris que tinguen cònjuge o

fills/es a càrrec seu amb minusvalidesa, que convisquen en el seu domicili, d'acord
amb els criteris aplicats per Hisenda per a la Declaració de la Renda, les
subvencions següents:

− Per cada fill/a amb minusvalidesa igual o superior al 33% ............... 80 €
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− Per cònjuge amb minusvalidesa igual o superior al 33% ................... 80 €
− Cas de rebre pensió es reduirà l'ajuda a .............................                60 €

− Per cada fill/a amb minusvalidesa igual o superior al 66% ...............….160 €
− Per cònjuge amb minusvalidesa igual o superior al 66% .................... 160 €
− Cas de rebre pensió es reduirà l'ajuda a ............................ ………….120 €

 Si concorre en ambdós progenitors la condició d'empleat/a municipal, només
es meritarà una subvenció.

La qualificació de la minusvalidesa es justificarà a través de la resolució
aprobatoria, dictamen i certificat de la Conselleria de Benestar Social o, si és el cas,
la que assumisca la competència.

No tindran dret a la dita subvenció quan la persona amb discapacitat física,
psíquica o sensorial siga subjecte d'una relació contractual remunerada, estiga
percebent la prestació social per desocupació, es trobe d'alta en qualsevol règim de
previsió social i perceba per algun d'eixos conceptes una quantitat igual o superior al
doble del Salari Mínim Interprofessional.

Que els efectes del present barem s'especifiquen de la forma següent:
− Des de l'1 de gener del 2009 les subvencions de l'apartat 4 subapartat a)

referents a natalitat o adopció per a l'any 2009:
A estos efectes s'establix el termini màxim d'un mes a partir de l'entrada en vigor de
la modificació del Reglament, per a presentar la sol·licitud corresponent als
naixements o adopcions produïts l'any 2009.
− Des de l'1 de setembre del 2009 les subvencions de l'apartat 2 de l'article 13,

referents a ajuda per guarda i custòdia de menors per a l'any 2009.
A estos efectes s'establix un termini màxim d'un mes a partir de l'entrada en vigor de
la modificació del Reglament, per a presentar les sol·licituds corresponents a l'any
2009.
− Les altres ajudes entraran en vigor a partir de l'1 de gener del 2010.
Així mateix, amb caràcter excepcional s'establix que les sol·licituds d'ajudes de
corones dentals, fundes, ponts i implantes, presentades en els anys 2007, 2008 i
2009, s'abonaran d'acord amb els imports establits en la modificació del reglament a
partir de l'1 de gener del 2010.

Qualsevol dubte o interpretació correspondrà al Comité de Seguretat i Salut
Laboral.

Segon: Sotmetre l'expedient a informació pública i audiència als interessats
pel termini mínim de trenta dies per a la presentació de reclamacions i suggeriments.

Tercer: En el cas que es presente reclamació  o suggeriment s'entendrà
definitivament adoptat el present acord, quedant facultat expressament l'alcalde-
president per a la seua publicació i execució.
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4. ADJUDICACIÓ PROVISIONAL DEL CONTRACTE PER A L'EXECUCIÓ

DE L'OBRA “ILLES ECOLÒGIQUES SOTERRADES”, INCLOSA EN EL PLA
D'ACTUACIONS PROGRAMADES DE LA DIPUTACIÓ PROVINCIAL.

Es dóna compte de la proposta de l'Alcaldia per a l'adjudicació provisional del
contracte per a l'execució de l'obra “Illes Ecològiques Soterrades”, inclosa en el Pla
d'Actuacions Programades de la Diputació Provincial.

Sotmesa al Ple de l'Ajuntament la ratificació de la inclusió en l'orde del dia de
l'assumpte per no haver sigut dictaminat prèviament en Comissió Informativa
d'Interior, és aprovada per vint vots a favor (Grups municipals Popular i Socialista) i
una abstenció (Grup Mixt-EUPV).

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que es tracta d'un punt que
sempre va per urgència, la qual cosa evidència que no s'han fet bé les coses.

En este cas, prosseguix, es fa referència que dins de les propostes
presentades hi ha dos que es rebutgen per considerar-se’n desproporcionades,
pliques números 8 i 17, i que es va a fer una inversió de 545.490 euros amb IVA
inclòs, sent l'empresa adjudicatària Proemisa SL–Talent SL.

Precisa que caldrà canviar els plecs de condicions atés que les empreses
pareix que han aprés “el truc” perquè totes tenen la mateixa puntuació. Afig que en
este tema, el Sr. García Aleixandre va dir en la passada sessió plenària que el seu
discurs era demagògic i ell considera que el del Grup Popular és electoralista.

Prosseguix dient que en l'àmbit d'actuació d'està proposta es contempla l'Av.
de Blasco Ibáñez, Karl Marx, Av. del Sud, Bras dels Horts, Almassil, Pare Llansol
Hospital i el carrer Cid, però que en cap moment es diu que amb esta inversió de
contenidors soterrats o illes ecològiques es vaja a millorar la qualitat de vida de
l'entorn: voreres, harmonització de la zona, etc. Afegint que s’invertiran 330.000€ i el
seu grup considera que no és prioritari soterrar contenidors quan hi ha necessitats
més urgents que cobrir.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que li ha costat votar a favor
que este punt passe per urgència perquè és lamentable que amb tots els mitjans
amb què compte l'equip de govern el porte per urgència quan la Mesa de
Contractació es va fer la setmana passada i no han tingut temps de convocar una
comissió perquè es dictaminara, com preceptivament establix el Reglament. Explica
que el vot favorable del grup socialista es deu al desig de no impedir els ingressos
que percebrà l'Ajuntament per a la realització d'estes obres.

Entrant en el fons de l'assumpte diu que ja es va debatre en la passada sessió
plenària pel que no hi ha res a afegir, atés que es tracta només de l'aprovació d'un
procés administratiu.

Finalitza anunciant el vot favorable del Grup Socialista.
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Intervé el Sr. García Aleixandre i anuncia el vot favorable del Grup Popular.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per vint vots a favor (Grups
municipals Popular i Socialista) i un vot en contra (Grup Mixt-EUPV), va adoptar
l'acord següent:

Vist l'expedient número 09-O-11, instruït per a la contractació de les obres
denominades “Illes ecològiques soterrades “, incloses en el Pla d'Actuacions
Programades de la Diputació Provincial de València.

ANTECEDENTS DE FET

Resultant que el Ple de l'Ajuntament en sessió de 24 de setembre del 2009, va
acordar la iniciació de l'expedient de contractació per a la selecció de contractista
d'acord amb els tràmits del procediment obert i tramitació urgent, aprovant amb este
fi el gasto per un import de 660.000 euros (IVA inclòs), distribuït en tres anualitats
(2009, 2010 i 2011), i amb la següent distribució financera:

Diputació Provincial València. Ajuntament de Mislata.
110.000 euros per cada anualitat Exercici 2009:  85.548,40 euros.

Exercici 2010: 104.851,29 euros.
Exercici 2011:   139.600,31 euros.

així com els plecs de clàusules administratives particulars i de prescripcions
tècniques.

Resultant que, en compliment d'allò que s'ha assenyalat en els articles 126.1 i
128 de la Llei de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre), es va
publicar anunci de licitació en el Butlletí Oficial de la Província número 245, de data
15 d'octubre de 2009.

Resultant que, acabat el termini de presentació de proposicions, la Mesa de
Contractació, en la sessió celebrada el 4 de novembre del 2009, a la vista del total de
18 proposicions presentades a la licitació de referència i inscrites en el Llibre
Registre de Licitadors, va adoptar els acords següents:

Admetre  totes les proposicions, fins a un total de díhuit, procedint a la seua
obertura en acte públic amb el resultat següent:

Plica número 1, presentada per Proemisa SL – Talent SL
Import IVA inclòs: 545.490 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 2, presentada per Urbs Construccions i Obres Públiques SL.
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Import IVA inclòs: 653.070 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 3, presentada per Societat Valenciana de Servicis a la
Construcció SL
Import IVA inclòs: 656.700 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 4, presentada per Rens SL.
Import IVA inclòs: 642.840 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 5, presentada per Pavasal Empresa Constructora SA
Import IVA inclòs: 588.720 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 6, presentada per UTE Llycsa SA – Vega Vaig riureal SL.
Import IVA inclòs: 548.567,71 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 7, presentada per Intagua de Construccions i Servicis
Import IVA inclòs: 635.163,70 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.
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Plica número 8, presentada per Conscea SL
Import IVA inclòs: 537.636 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 9, presentada per Blauverd Construcció d'Hàbitats SLU
Import IVA inclòs: 627.000 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 10, presentada per Llevantina Enginyeria i Construcció SL
Import IVA inclòs: 638.484,01 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 11, presentada per Sufí SA
Import IVA inclòs: 593.538 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 12, presentada per Urbamed Obres i Servicis SL.
Import IVA inclòs: 593.340 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 13, presentada per Rayet Rehabilitació SL
Import IVA inclòs: 569.680,17 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.
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Plica número 14, presentada per Castro Hnos. SL.
Import IVA inclòs: 598.705,80 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 15, presentada pels SAU Agricultors de la Vega de València SA
Import IVA inclòs: 660.000 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 16, presentada per Proyme Alginet SL.
Import IVA inclòs: 653.400 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 17, presentada per Secopsa Construcció SA
Import IVA inclòs: 527.868 euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

Plica número 18, presentada per Elecnor SA
Import IVA inclòs: 608.049,87  euros.
Ampliació termini de garantia de les obres: dos anys més.
Reducció termini execució de les obres: tres mesos, u per anualitat, total
termini d'execució 11 mesos.
Contenidors soterrats: 32 unitats.
Cartells senyalització: 30 unitats.

FONAMENTS DE DRET

Considerant que el passat 13 de novembre del 2009, després d'efectuar els
requeriments oportuns, l'enginyer municipal, Sr. Jorge Fajardo Mercado, va emetre
un informe  en què es baremen setze de les proposicions admeses a la licitació de
referència, de conformitat amb els criteris de valoració que s'especifiquen en el
Quadro annex, apartat I) del plec de clàusules administratives particulars, i del qual
es desprén la declaració de baixa desproporcionada de la  Plica núm. 8 de l'entitat



                  Secretaría                                            23
mercantil Conscea SL ja que en la justificació de la seua baixa no  ha inclòs la
corresponent justificació escrita de les ofertes dels materials més importants de l'obra
i inclou una baixa del 60% de l'import destinat a Seguretat i Salut de l'obra i de la
plica número 17 de l'entitat mercantil Secopsa Construcció SA, ja que la pròpia
entitat mercantil reconeix un error en el càlcul del cost d'execució material de la
partida 4.2 i la proposta d'adjudicació del contracte d'obres de “illes ecològiques
soterrades en el municipi de Mislata, en favor de l'entitat mercantil promissa SL –
Talent SL (compromís UTE), a l'haver obtingut la màxima puntuació en aplicació dels
criteris de valoració a què s'ha fet referència.

Considerant que la Mesa de Contractació, en la sessió celebrada el 19 de
novembre del 2009, i per unanimitat dels seus membres, va acordar declarar
desproporcionades  les ofertes presentades per les entitats mercantils Conscesa SL
(Plica núm. 8) i Secopsa Construcció SA (plica núm. 17)  i proposar a l'òrgan de
contractació l'adjudicació provisional del contracte d'obres de “illes ecològiques
soterrades”, en els termes que resulten de la valoració realitzada en l'informe de data
13 de novembre subscrit per l'enginyer municipal, Sr. Jorge Fajardo Mercado.

Considerant que, per aplicació de l'apartat 7 de la Disposició Addicional
Segona de la Llei de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre),
sobre normes específiques de contractació de les entitats locals, en concordança
amb la Base número 24 de les d'execució del pressupost municipal per a l'exercici
2009, i art. 174 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s'aprova el
Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals,  és atribució de l'Ajuntament
Ple, com a òrgan de contractació, l'adjudicació del present expedient de contractació,
incloent-hi els pronunciaments a què es referix l'article 94 del mateix cos legal.

Considerant que, segons el que establix l'article 135.4 de la Llei de Contractes
del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre) en concordança amb la clàusula
III.4 i III.5 del plec de clàusules administratives particulars que regix la present
licitació, el contractista proposat com a adjudicatari provisional haurà de presentar la
documentació que en tals preceptes s'assenyala amb caràcter previ a la resolució
que acorde l'adjudicació definitiva.

Considerant que en el present procediment licitatorio l'adjudicació provisional
no és susceptible de ser objecte del recurs especial en matèria de contractació
administrativa, tal com es desprén d'una interpretació “a sensu contrari” de l'article
37.1 de la Llei de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre); no
obstant això, tal adjudicació provisional haurà de notificar-se individualment a cada
un dels licitadors i publicar-se en el perfil de contractant de l'Ajuntament de Mislata,
de conformitat amb l'article 135.3 del mateix cos legal.

Vistos els informes de Secretaria i de la Direcció del Servici de Contractació i
Patrimoni, de data 19 de novembre del 2009, i de la Intervenció de Fons, de data
20 de novembre del 2009.

S'acorda:



                  Secretaría                                            24
Primer. Declarar desproporcionades les ofertes presentades per les entitats

mercantils Conscesa SL (Plica núm. 8) i Secopsa Construcció SA (plica núm. 17).

Segon. Adjudicar provisionalment a l'entitat mercantils Proemisa SL – Talent
SL (compromís d'UTE al 50%) l'execució de les obres “illes soterrades ecològiques
en el municipi de Mislata”, per un import de 470.250 euros, més la quantitat de
75.240 euros corresponent a l'IVA al tipus del 16%, la qual cosa representa un total
de 545.490 euros, sent el termini de garantia de les obres de tres anys, incloent-se
les millores oferides.

Tercer. De conformitat amb allò que s'ha assenyalat en l'article 135.3 de la Llei
de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre) procedir a notificar
la present resolució a tots els licitadors i a la seua publicació en el perfil de
contractant de l'Ajuntament de Mislata, disponible en la secció “informació” del menú
d'inici de la pàgina web de la corporació municipal (www.Mislata.és).

Quart. Requerir a l'adjudicatari provisional perquè, dins dels quinze dies hàbils
següents al de la publicació de la present adjudicació provisional en el perfil de
contractant de l'Ajuntament de Mislata, constituïsca la garantia definitiva per  un
import de 23.512,50 euros, abone la quantitat de 260,33 euros en concepte de
gastos de publicació de l'anunci de licitació en el Butlletí Oficial de la Provincial de
València i, al propi temps, present la documentació exigida en la clàusula III.5 del
Plec de Clàusules Administratives Particulars i que no s'ha presentat prèviament, a
saber:

• Certificat de trobar-se al corrent del compliment de les obligacions
tributàries amb l'Administració Estatal i amb l'Ajuntament de Mislata i amb la
Seguretat Social.

• Alta en l'Impost d'Activitats Econòmiques, referida a l'exercici corrent, o
l'últim rebut, completat amb una declaració responsable de no haver-se donat de
baixa en la matrícula de l'esmentat impost. En el cas que tinga la condició
d'exempt en el IAE haurà d'acreditar-se esta circumstància en la forma següent:
a) Les persones físiques indicant eixa circumstància; b) Les persones jurídiques
aportant, bé el Model 201 de l'Impost de Societats de l'últim exercici presentat. O
bé la Comunicació de l'import net de la xifra de negocis regulada en l'Orde
HAC/85/2003, de 23 de gener, del Ministeri d'Hisenda (BOE núm. 24, de 28 de
gener del 2003).

S'advertix expressament al licitador proposat com a adjudicatari
provisional que, de no rebre's tal documentació en el termini indicat per a això en
l'apartat anterior, l'òrgan de contractació proposarà l'adjudicació provisional a favor
dels licitadors següents per l'orde de les seues ofertes.

Quint. Contra la present resolució que acorda l'adjudicació provisional
de la contractació de referència no podrà interposar-se cap recurs en via
administrativa ni contenciós-administrativa, sense perjuí dels recursos que
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procedisquen contra la resolució que acorde l'adjudicació definitiva en els termes que
s'indicaran  en la mateixa.

5. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 DE SETEMBRE DE 2009.

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte
de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò
que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la
Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 24 de setembre de
2009.

Intervé el Sr. Merenciano Benavent i diu que el seu grup està reclamant que el
llibre de decrets estiga actualitzat i falten molts decrets de què no tenen
coneixement, quan alguns d'ells fan més d'un mes que estan firmats, la qual cosa
suposa un incompliment del Reglament Orgànic Municipal.

El Sr. secretari diu que s'intentarà que els decrets estiguen a disposició dels
Srs. regidors i, davant de les llacunes que puguen produir-se en la pàgina dels
decrets, es brinda per a oferir-li-los  en Secretaria.

6. PRECS I PREGUNTES.

− El Sr. García de la Mota llig la pregunta següent: “El Congrés dels Diputats ha
acordat en data 24 de novembre, la consideració d'una Proposició de Llei,
presentada pel Sr. Llamazares, diputat d'IU-Iniciativa per Catalunya que obliga
que la prestació i gestió del servici sanitari es porte a terme per mitjà d'acords,
convenis i contractes amb persones i entitats exclusivament públiques, en els
termes previstos per la Llei General de Sanitat.

Sent que vosté recentment ha mantingut una reunió amb membres de la
Coordinadora veïnal i amb el conseller de Sanitat per a tractar de la qüestió de les
reivindicacions de la ciutadania de Mislata respecte d'això de la sanitat pública, i
que posteriorment va emetre un comunicat de premsa d'este Ajuntament en què
es podia llegir que vosté assegura ara estar en sintonia amb les seues peticions i
disposat a defendre-les davant de la Conselleria i on faça falta.

Li pregunte: es ratifica vosté en les seues declaracions de posar-se al capdavant
de les reivindicacions veïnals de tindre una sanitat pública, de gestió pública? o
bé al contrari anirà en contra del que s'ha aprovat en el Congrés dels Diputats?

El Sr. alcalde respon que una vegada que ha sigut coneixedor de les propostes o
reivindicacions presentades per la Coordinadora de veïns a la Conselleria de
Sanitat i una vegada llegides una per una, discutides i consensuades amb la
Conselleria, pot dir que cada una d'elles, plasmades en l'escrit que presenta la
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Coordinadora, les fa seues i, com va dir públicament, serà, si fa falta, el primer a
encadenar-se a la porta de la Conselleria, perquè les ratifique en un 99%.

− El Sr. Fernández Bielsa  pregunta: “Després de nou mesos, ens pot dir, Sr.
Corredera, quantes obres del Pla Camps s'han adjudicat a Mislata, per al seu
començament?

El Sr. alcalde respon que les obres les adjudica la Conselleria.

− La Sra. Martínez Mora  pregunta: Sr. Corredera ens pot dir després d'onze mesos
quantes obres s'han adjudicat i quantes s'han començat a Mislata, del primer Pla
Zapatero, o primer Pla “E”?

Totes les que es van demanar i s'ha complit el procediment, per ser obres que sí
les adjudicava l'Ajuntament i havia de fer-ne el seguiment.

− El Sr. Benavent Chirivella  pregunta al regidor D. Antonio Sanchis  “Segons vosté
en l'article del llibre de festes patronals de Mislata, el pressupost de festes s'ha
reduït enguany de forma considerable per a destinar-ho a altres partides més
necessitades, com per exemple a les ajudes als veïns i veïnes amb necessitats
socials. La pregunta és a hores d'ara, quina és la xifra de diners estalviats que
s'ha destinat a les dites ajudes socials?

El Sr. Sanchis contesta que respondrà per escrit.

− El Sr. Merenciano Benavent diu que “fa aproximadament dos anys es van iniciar
unes obres de sanejament molt importants en el municipi que comprenien el
carrer Sant Antoni i Pare Llansol, per a donar solució als grans problemes
d'inundacions que té este municipi des de fa anys, després d'eixa obra es van
tornar a produir inundacions en la zona de sempre i, pareix pel que van dir alguns
informes, es devia a una mala realització de part de l'obra, perquè es va canviar
part del projecte que estava previst, fent que al carrer Pare Llansol, el pendent
d'abocament en compte d'estar en una direcció, estiguera en una altra. En el mes
d'agost d'enguany es van posar molt de pressa unes plaques en Pare Llansol que
indicaven que s'anaven a començar les obres per a desfer eixe tram que està mal
fet i tornar-ho a fer; la pregunta és quines són les raons per les quals es van
retirar eixes plaques als pocs dies sense executar l'obra prevista?

El Sr. alcalde respon que es va deure a problemes tècnics i afirma que li
contestarà en la pròxima sessió plenària per a satisfer la seua possible curiositat i
a fi d'informar i no desinformar, com sol ser habitual en les seues preguntes.

− La Sra. Luján Martínez  diu que li agradaria saber quantes obres ha adjudicat la
Conselleria del Pla Camps?
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El Sr. alcalde respon que la Conselleria encara no ha adjudicat cap obra però ha
contestat a este Ajuntament que tots aquells projectes que s'han aprovat ací per a
remetre'ls a la Conselleria han sigut aprovats i, per tant, seran licitats en el
període marcat 2010-2011.

A les vint-i-dos hores per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això s'estén la
present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,


